

## DIRECTIONS AND TRANSPORTATION

### 交通路線及安排

- [KMB Bus Route 74K 九巴 74K 號路線](#)
- [Green Mini Bus Route 26 綠色小巴 26 號路線](#)
- **Free Shuttle Bus Service 免費穿梭巴士服務**

Date 日期 : 9 August 2018 (Thursday)

Boarding Point : MTR University Station

登車地點 大學港鐵站

Service Time : 8:00am to 7:00pm

服務時間 (External guests are welcome to board)

Frequency : Every 10 minutes before 10:00am

班次 Every 10-15 minutes after 10:00am

### 上落客區 Drop-off Area



# **Shuttle Bus Service from 10 August 2018 onwards: Students choosing to use the shuttle bus service shall pay by using your Octopus Card and no external guest will be allowed to board, including the first day of Semester 1, i.e. 3 September 2018 (Monday).**

**2018年8月10日起，有關穿梭巴士服務只供本校學生使用，學生須以八達通卡支付車費(2018年9月3日開學當日包括在內)。**

**\* Long queues are expected during the morning peak hours (i.e. 8:30am – 10:30am). The best way to avoid being late is to leave early enough to make up for any anticipated extra travel/queuing time. You may also consider taking public transportation (i.e. KMB Bus Route 74K and Green Mini Bus Route 26 / 26A) to the University on the orientation day.**

預料註冊當日早上繁忙時間 (即早上 8:30-10:30) 穿梭巴士需求緊張，大學站將會出現排隊候車的「人龍」，因此，為免大家因排隊輪候穿梭巴士的時間過長而遲到，建議大家當日提早出門或考慮乘搭公共交通工具 (74K 巴士、26 / 26A 小巴) 前往香港教育大學。